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Villa Kaprifol som föreningslokal  

Motion från Socialdemokraterna i Nacka  

Det råder brist på föreningslokaler i hela Nacka och inte minst i de östra delarna av kommunen. 
Scoutkåren i Fisksätra fick lägga ner sin verksamhet efter nästan 50 år som förening efter att de fick 
sitt hyreskontrakt hävt (Mitti den 11 maj 2022). När Nacka växer och utvecklas är det viktigt att inte 
glömma bort de mjuka värdena för att skapa attraktiva livsmiljöer. Lokala idrottsanläggningar och 
föreningslokaler är viktiga för ett tryggt och levande samhälle. Lokaler får inte heller kosta för mycket 
om de ska vara möjliga att hyra av det lokala föreningslivet. 

Fisksätras äldsta hus, Villa Kaprifol, har varit under utredning då kommunen tittat på att både sälja 
huset eller behålla det och låta föreningslivet hyra dess lokaler. Just nu äger Nacka kommun Villa 
Kaprifol, något vi socialdemokrater tycker är bra. Flera föreningar har visat intresse för att hyra Villa 
Kaprifol men mer än så har inte hänt.  

Fisksätra är redan idag ett tätbefolkat område och i takt med att det byggs mer kommer 
befolkningen öka ytterligare och även behovet av föreningslokaler. Området klassades dessutom 
som ett utsatt område 2021. 

Både svensk och internationell forskning visar utifrån en sammanställd rapport att skyddsfaktorer 
mot att unga hamnar i ett mönster av normbrytande beteende är bland annat positiva umgängen 
och aktiviteter. Ungdomar som är aktiva och deltar i fritidsaktiviteter löper en minskad risk att 
utveckla ett socialt nedbrytande beteende. 

Föreningslivet spelar en viktig roll för integrationen och det brottsförebyggande arbetet, men då 
måste också föreningarna få förutsättningar att kunna bedriva sin verksamhet. 

 

Socialdemokraterna yrkar därför    
- att Villa Kaprifol stannar i kommunal ägo, renoveras av kommunen och hyrs ut till ideella 

föreningar. 
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